

Índexs 2017

cel·les a actualitzar cada any

COTITZACIONS

	Treballador	Empresa	sobre
Contingències comuns SS	4,70%	23,60%	BCCC
Formació Professional	0,10%	0,60%	
Atur, contracte indefinit	1,55%	5,50%	B
Atur, contracte temporal temps complet	1,60%	6,70%	C
Atur, contracte temporal temps parcial	1,60%	7,70%	C
FOGASA		0,20%	P
Accidents de treball i malalties professionals		segons CNAE	
Invalidesa, mort i supervivència		segons CNAE	
IRPF personal del treballador (mínim legal 2%)	?	0,00%	total meritat
hores extraordinàries força major	2,00%	12,00%	
resta d'hores extraordinàries	4,70%	23,60%	BCCC

COTITZACIONS

Cotització màxima: augment d'un 3%	3.751,26 €	
Cotització mínima: augment d'un 8%	1.152,80 €	grup 1: llicenciat, alta direcció
	956,12 €	grup 2: enginyers tècnics, perits
	831,70 €	grup 3: cap administratiu i taller
SMI + 1/6 SMI arrodonida a l'alça	825,55 €	grups 4 a 11: altres i per dies

2017	SMI	IPREM	IRSC
dia	23,59 €	17,75 €	18,97 €
mes	707,62 €	532,51 €	569,12 €
any	9.906,62 €	6.390,12 €	7.967,68 €

FOGASA per a situacions anteriors a l' 1-8-2012

màxim diari = 3 SMI	82,56 € amb pagues
límit màxim de salaris	12.383,28 € 150 dies
límit màxim d'indemnització per any	2.476,66 € 30 dies de salari (acomiadament improcedent)
indemnització màxima	29.719,87 € 360 dies

FOGASA per a situacions posteriors a l' 1-8-2012

màxim diari = 2 SMI	55,04 € amb pagues
límit màxim de salaris	6.604,42 € 120 dies
límit màxim d'indemnització per any	1.100,74 € 20 dies de salari (acomiadament procedent)
indemnització màxima	19.813,25 € 360 dies

	edat a 01-01-2017	si BC ≥ 1945,80€ 01-12-2016	edat a 01-01-2017	
AUTÒNOMS	< 47 anys	= 47 anys	> 47 anys	
BCCC màxima	3.751,26 €	3.751,26 €	1.964,70 €	
BCCC mínima	954,55 €	954,55 €	954,55 €	
amb IT	màxim 1.121,63 €	1.121,63 €	587,45 €	29,90% amb IT
	mínim 285,41 €	285,41 €	285,41 €	
sense IT	màxim 994,08 €	994,08 €	520,65 €	26,50% sense IT
	mínim 252,96 €	252,96 €	252,96 €	
cotització addicional obligatòria AT i MP per a noves altes				0,10% BCCC
> 64 anys amb 35 anys cotitzats només IT		→		3,40% BCCC
canvi de base: es pot fer dos cops l'any				
sol·licitud abans de l' 1 de maig		1 de novembre		
amb efecte 1 de juliol		1 de gener		

PENSIÓ MÀXIMA

	al mes	a l'any	revalorització anual	
			mínim	màxim
jubilació	2.573,70 €	36.031,80 €	0,25%	0,5% + IPC
ALTRES PENSIONS	al mes	a l'any		
SOVI	408,10 €	5.713,40 €		
SOVI amb concurrència	396,20 €	5.546,80 €		
no contributiva	368,82 €	5.163,48 €		

PENSIONS MÍNIMES[en aquest enllaç](#)